
Minnesanteckningar från Utbildningskommittén i Östsvenska friidrottsförbundet,

Webbmöte 2022-06-07, kl 20.30-21.30.

Närvarande: Ingela Nilsson, Ulrika Pizzeghello, Henrik Hultman, Ingemar Hedin, Linnéa 
Agefjäll, Åsa Hallkvist Lestander. 

1 Ingela öppnade mötet och gick direkt in på dagordningen

2 Utbildningar. Alla vårens utbildningar är slutförda och slutrapporterade till 
Svenska friidrottsförbundet. Antal anmälda på utbildningarna har varit 
godkänt men det får gärna vara fler. Enligt de utvärderingar vi fått så har 
det fungerat väl. Tänkta distriktdomarutbildningen blev det inget av då det i
slutänden var för få anmälda. Vi får jobba mer på att få till denna utbildning
för behovet är stort. Det märks på de tävlingar som finns runt om i vårt 
stora distrikt att kompetensen bör höjas. 

För höstens utbildningar är datum satta och vilka som ska hålla i dem. Vi 
har även lagt till en 12-14 års utbildning i Linköping. 

3 Ekonomi. Enligt den ekonomiska rapporten ligger vi väl till med 
utbildningarna.

4 Rapporter. Ulrika rapporterade från Svenska Friidrottsförbundet att det 
kommer en Utbildningskampanj där det ska utformas ett utbildningspaket 
med hjälp av återstartstöd. Vi diskuterade och gav idéer som Ulrika tar med
sig till mötet med utbildningsansvariga på Svenska friidrottsförbundet. 

5 Övrigt. Ulrika meddelade att det kan ske fler anmälningar till Friidrotts-
forum som äger rum på SM i Norrköping. Meddelade även att det är tio 
som sökt tjänsten som Verksamhetsansvarig för Östsvenska friidrotts-
förbundet. 

6 Nästa möte blir Webb, tisdagen den 30 augusti 2022 kl 20.30.

Vid anteckningarna
Ingela Nilsson


